

朝陽科技大學 099學年度第1學期教學大綱
Special Topics of Property and Liability Insurance 財產及責任保險專題

當期課號	7076	Course Number	7076
授課教師	陳振金	Instructor	,
中文課名	財產及責任保險專題	Course Name	Special Topics of Property and Liability Insurance
開課單位	保險金融管理系碩士班二A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	<ol style="list-style-type: none"> 1. 使學生了解及研究探討財產及責任保險之基本意義及概念 2. 具備識別有關財產及責任保險問題及強化學術性探討與研究能力 3. 具備財產及責任保險相關知識之專業態度 4. 對日後財產及責任保險之運用有所助益 	Objectives	<ol style="list-style-type: none"> 1. Enabling students to understand and explore basic meaning and concept property and liability insurance. 2. Having ability to identify problems in property and liability insurance and enhancing ability of academic exploration and research. 3. Having professional attitudes of property and liability insurance. 4. Helping use of property and liability insurance in the future.
教材	陳振金著財產保險概論上下冊	Teaching Materials	Introduction to Property and Liability Insurance by Jehn-Jin Chen
成績評量方式	期中期末各計分一次合計100%	Grading	Mid-term and Final Exam.100%
教師網頁	jjchen@fcu.edu.tw		
教學內容	<p>認識財產與責任保險理論與實務課程內容包括:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1.財產保險總論 2.財產保險分類 3.財產保險適用之基本原則 4.海上保險實務 5.火災保險實務 6.責任保險實務 7.汽車保險實務 8.保證保險實務 9.其他財產保險實務 	Syllabus	<p>To make students know the theory and its practice of property and liability insurance, its contents of this course are:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1.Introduction to Property and Liability Insurance 2.Classification of Property and Liability Insurance 3.Principles of Property and Liability Insurance 4.Marine Insurance 5.Fire Insurance 6.Liability Insurance 7.Auto Insurance 8.Bonding Insurance 9.Others

尊重智慧財產權，請勿非法影印。